

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Guro H Kjølseth (GHK), Bjarne Ringstad (BR), Per Ståle Grude (PSG), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV), Sportssjef Per Olav Tangen (POT) Forfall: Anne-Marit Enger (AME), Berit Nygaard (BN)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	14.09 – 20.00-22.00
Sted:	Telefon/Teams
Tema:	TK-møte nr. 25 2018-2020

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Tallen for august kom i dag. Gjennomgang med økonomi torsdag, sender ut sammendrag. Spennende å se om overforbruket på 10.000,- har endret seg.
- Markedsarbeid (POT/GSV)
 - Utdeling av klær, hjelm og briller
 - Vinterbekledning levert til trykkeri. Blir klart til første samling.
- Sport (topp og bredde) (POT)
 - Testsamling i Bø – veldig bra å få bruke fasilitetene på høyskolen. Rulleskiøker.
 - Kaja sliter med et vondt kne. Lover ikke så godt.
 - Satsingsgruppeprosjektet er i gang. Artikkel lagt ut i dag.
 - Informasjon om samling i Lørenskog og Oslo med datoer og påmelding.
 - Kommer ny artikkel i morgen rettet mot alle utenom satsingsgruppen. Det skal være en åpen samling.
 - Planer og budsjett kommer i løpet av uken.
 - Bruker barter-døgn på de som trenger overnatting.
 - Viktig å være ryddige på alt som har med smittevern å gjøre.
 - Oppmøte torsdag kveld, med opplegg fredag, lørdag og søndag.
 - LOWB og AS sammen med POT lager planer for resten av samlingene frem mot jul. Kanskje invitere de fra satsingsgruppen som har kjørt WC til å være med.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB)
 - POT med på åpent møte for utøverne, også med en del ledere. Diskusjon om sesongen vi står foran. WC: Ser ut til at Sveits er klare til å arrangere WC Thyon og VM i Mürren. Vurderer Jr-VM i Les Houches uken mellom. Tyskland ser ut til å trekke seg, knyttet til usikkerhet og økonomi. Ønsker å få FIS-renn omgjort til WC-renn, med lave kostnader. Må bl.a. være 7 nasjoner på start for at det skal bli godkjent som WC. Forslag å lage en Sprint-WC, og kun dele ut kule der.
 - Lav aktivitet i alle nasjoner, bortsett fra Sveits.
 - Savner FIS-komiteemøte tidligere. Skal ikke møte før 24. september.
 - Ønsker WC i Norge i et enkelt format.

Sak 23 – 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering

- Informasjonsmail om avtaler og muligheter for å kjøpe utstyr.
- GSV har pdf-fil klar som kan sendes ut. Artikkel må skrives.
- Arrangere noe i en bakke som ikke er renn. Bør helst arrangeres i regi av krets.

Sak 31 – 2018-2020 Høstmøte 2020

- Det blir ikke fysisk møte felles for NSF. Vi inviterer til høstmøte på Teams hvor vi forteller hva som skjer. Lørdag 09.00 – 12.00.
- Utdeling av ildsjelp. Morten Eriksen en god kandidat.

- Prisen må bestilles.

Sak 32 – 2018-2020 NC og NM 20/21-sesongen

Ha tilstrekkelig med renn for år:

- Tilby nok renntrening for alle nivå til de som ønsker å satse på fartskjøring
- Ha grunnlag for å gjennomføre kvalifiserte uttak til WC
- Tilby nok trening på rennsituasjon til de som skal kjøre WC
- Ha en terminliste av politiske årsaker

Fortsatt jobbe med arrangører, ikke bare av renn, men også andre rekrutteringstiltak (samlinger)
Være synlige i skibakkene.

Potensielle arrangører:

- Hagahogget, Asker
- Åndalsnes IL, Bjorli
- Morgedal IL, Vrådal
- Dugnadsrenn, Gålå
- Dugnadsrenn, Kvitfjell
- Syril/Sogn IL, Kjeringi Open

Første utkast til terminliste

Dato	Sted	Arrangør	Status
12. - 13.12	Gålå	Dugnad	SP, P
Januar	Kvitfjell	Dugnad	SP, K?
13. - 14.02	Asker	Hagahogget	SP, P
Siste helg feb	Alperittet	Stranda IL	FT
April	Kjeringi Open	Syril	

Prøve å få til noe på Bjorli?

Kvitfjell og Asker (SP) som FIS-renn.

Vi bør kontakte de vi har leverandøravtale med om bestilling av reklamebanner til gjerdene.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
28. sep, 20.00 – 21.00	TK-møte	Teams
14. okt, 20.00 – 21.00	TK-møte	Teams
17. okt ?	Høstmøte	Teams
9. nov, 20.00 – 22.00	TK-møte	Teams
7. des, 20.00 – 22.00	TK-møte	Teams